
Protokół Nr XVIII/08 
 

z sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński 
odbytej dnia 13 czerwca 2008 r. 

w sali konferencyjnej urzędu gminy nr 201 
 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Ksawery Nyks o godz. 1100 otworzył obrady XVIII sesji 
Rady Gminy Stargard Szczeciński . 
Po powitaniu radnych i sołtysów oświadczył  ,Ŝe zgodnie z listą obecności w obradach sesji 
uczestniczy 13 radnych ( stan 14 radnych w trakcie realizacji pkt 3 na obrady sesji przybył 
radny Adam Kochaniec)  , co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 osób , stanowi 
quorum do podejmowania prawomocnych decyzji i uchwał .  
Radny nieobecny :  
1. Wojciechowski Jerzy – Przewodniczący Rady Gminy – nieobecność usprawiedliwiona.  
W obradach sesji uczestniczył Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz , Zastępca Wójta Jerzy 
Makowski , Sekretarz Gminy Danuta śygadło , Skarbnik Gminy Wiesława Łoch oraz sołtysi . 
Z gości zaproszonych w obradach sesji udział wzięli : 
Zastępca Komendanta Powiatowej Policji w Stargardzie Szczecińskim Pan Adam Dąbrowski, 
Kierownik III Rewiru Dzielnicowych Pan Sławomir Siwiec . 
Obradom sesji przysłuchiwała się przedstawicielka prasy lokalnej i radca prawny urzędu 
Roman Janił. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu .  
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu .  
Protokół Nr XVII/08 z sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński  z dnia 25 kwietnia 2008 r. 
został przyjęty jednogłośnie bez odczytywania .  
Wobec braku uwag i poprawek, 14 głosami „za” został zatwierdzony  porządek obrad XVIII 
sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński w brzmieniu jak niŜej :  
1. Sprawy regulaminowe 

- otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 
- przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji 
- zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad 
- zatwierdzenie porządku obrad 

2. Interpelacje radnych  
3. Analiza stanu porządku publicznego  
   Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty   
4. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości na terenie Gminy  
    Stargard  Szczeciński udzielanych w ramach pomocy de minimis  
5. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i szczegółowych warunków zwolnienia od podatku  
    rolnego uŜytków rolnych , na których zaprzestano produkcji rolnej   
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budŜetu gminy na 2008 r., zmiany wydatków na  
    wieloletnie programy inwestycyjne oraz zmiany wydatków na programy i projekty  
    realizowane ze środków pochodzących z budŜetu Unii Europejskiej, niepodlegających  
    zwrotowi środków z pomocy udzielanej przez państwa członkowskie ( EFTA) oraz innych  
    środków zagranicznych niepodlegających zwrotowi 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu bankowego  
8. Podjęcie uchwały w sprawie  przystąpienia do Stowarzyszenia  
9. Podjęcie uchwały  w sprawie przyjęcia „ Planu Odnowy Miejscowości StrzyŜno „ gmina  
    Stargard Szczeciński 
10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu  
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      zagospodarowania przestrzennego w   obrębie   Skalin   
11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na remont zabytku   
12. Podjęcie  uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XIV/90/08 Rady Gminy Stargard  
      Szczeciński  z dnia 25 stycznia 2008 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia  
      miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Sowno  
13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu  
      zagospodarowania przestrzennego w obrębie Sowno 
14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu  
      zagospodarowania przestrzennego w obrębie  Lipnik 
15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu  
      zagospodarowania przestrzennego w obrębie Lipnik 
16. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu  
      zagospodarowania przestrzennego w obrębie Grzędzice 
17. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu  
      zagospodarowania przestrzennego w obrębie Grzędzice 
18. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu  
      zagospodarowania przestrzennego w obrębie Grzędzice 
19. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu  
      zagospodarowania przestrzennego w obrębie Grzędzice 
20. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu  
      zagospodarowania przestrzennego w obrębie Grzędzice 
21. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu  
      zagospodarowania przestrzennego w obrębie Grzędzice 
22. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu  
      zagospodarowania przestrzennego w obrębie Grzędzice 
23. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu  
      zagospodarowania przestrzennego w obrębie Grzędzice 
24. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu  
      zagospodarowania przestrzennego w obrębie Grzędzice 
25. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu  
      zagospodarowania przestrzennego w obrębie Grzędzice 
26. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu  
      zagospodarowania przestrzennego w obrębie Grzędzice 
27. Ocena funkcjonowania transportu lokalnego i podmiejskiego pod kątem potrzeb  
      mieszkańców gminy 
     Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu  
28. Ocena stanu dróg po okresie  zimowym oraz plan budowy i remontów  
      Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu 
29. Utrzymanie estetyki i czystości na terenie gminy   
     Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty z dokonanej oceny w terenie  
30. Analiza realizacji budŜetu gminy za I-szy kwartał 2008 r. 
     Opinia Komisji Rewizyjnej  
31. Ocena realizacji wykonania budŜetu Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i  
     Gospodarki Wodnej w 2007 roku  
     Opinia Komisji Rewizyjnej     
 32. Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym 
 33. Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym 

      34. Odpowiedzi na interpelacje radnych 
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      35. Wolne wnioski i zapytania 
      36. Sprawy róŜne 
      37. Ustalenie terminu następnej sesji 
      38. Zamknięcie obrad  sesji 

Ad.1 
Jak wyŜej . 
A.2 
Brak interpelacji . 
Ad.3 
Zastępca Komendanta Powiatowej Policji w Stargardzie Szczeciński Pan Adam Dąbrowski 
przedstawił stan bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy Stargard 
Szczeciński za rok 2007. 
Na zakończenie Komendant poinformował ,Ŝe jest moŜliwość zamontowania foto- radaru 
przy drodze wojewódzkiej , koszt gminy ograniczyłby się do posadowienia masztu w pasie 
drogowym w bliskim dostępie do prądu   , koszt około 4 tys zł .Propozycja Komendanta była 
taka , aby rada to rozwaŜyła  , aby wspólnie wskazać miejsce , gdzie byłby  posadowiony 
maszt . 
Wójt Gminy –  poinformował ,Ŝe juŜ na posiedzeniu komisji socjalno-porządkowej była 
rozmowa na ten temat i  komisja pozytywnie odniosła się do propozycji i wstępnie ustalono 
lokalizację i jest to Grabowo , gdzie będzie moŜliwość podłączenia prądu . 
Rada pozytywnie odniosła się do propozycji Komendanta i zaakceptowała lokalizację w 
Grabowie .  
Radny Lutyński pozytywnie odniósł się do propozycji i stwierdził ,Ŝe wyznaczone miejsce do 
lokalizacji jest jak najbardziej zasadne , bo tam w okresie letnim jest wzmoŜony ruch 
turystów .  
Kolejno radny poprosił o zwiększoną obecność policji w godzinach wieczornych na wsiach i 
aby samochód nie był oznakowany .  
Komendant odnosząc się do prośby radnego , powiedział o trudnościach kadrowych w policji, 
braku transportu . Nadmienił ,Ŝe szukają pomocy w samorządach i przytoczył przykład 
współpracy z gminami sąsiednimi .  

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty ElŜbieta Kucaj przedstawiła opinię 
komisji, a mianowicie: 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty przyjęła informację dotyczącą stanu bezpieczeństwa 
i porządku publicznego na terenie gminy Stargard Szczeciński za rok 2007 .  
Wiceprzewodniczący Rady podziękował przedstawicielom Policji za udział w sesji i 
przedstawienie informacji . 
Ad.4 
Podjęcie uchwały Nr XVIII/121/08 w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości na 
terenie Gminy Stargard Szczeciński udzielanych w ramach pomocy de minimis   
Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 14 głosami „za”, 
„ przeciw „ 0 i głosy „wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XVIII/121/08 , która 
stanowi załącznik nr 3 do protokołu .   
Ad.5 
Podjęcie uchwały Nr XVIII/122/08 w sprawie trybu i szczegółowych warunków 
zwolnienia od podatku rolnego uŜytków  rolnych , na których zaprzestano produkcji 
rolnej  
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał w/w projekt uchwały .  
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 14 głosami „za”, 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XVIII/122/08 , która stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu .  
Ad.6  
Podjęcie uchwały Nr XVIII/123/08 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2008 r. , zmiany 
wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne oraz zmiany wydatków na programy i 
projekty realizowane ze środków pochodzących z budŜetu Unii Europejskiej , 
niepodlegających zwrotowi środków z pomocy udzielanej przez państwa członkowskie 
(EFTA) oraz innych środków zagranicznych niepodlegających zwrotowi  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania 13 głosami „za”, 
„ przeciw „ 1 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XVIII/123/08 , która 
stanowi załącznik nr 5 do protokołu .  
Ad.7 
Podjęcie uchwały Nr XVIII/124/08 w sprawie zaciągnięcia kredytu  bankowego  
Wiceprzewodniczący Rady odczytał w/w projekt uchwały .  
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania 13 głosami „za” , 
„ przeciw „ 0 i 1 głosie „ wstrzymującym się „ – podjęła uchwałę Nr XVIII/124/08 , która 
stanowi załącznik nr 6 do protokołu .  
Ad.8 
Podjęcie uchwały Nr XVIII/125/08 w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania  14 głosami „za”, 
„ przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XVIII/125/08 , która 
stanowi załącznik nr 7 do protokołu .  
Ad.9 
Podjęcie uchwały  Nr XVIII/126/08 w sprawie przyjęcia „ Planu Odnowy Miejscowości 
StrzyŜno”  gmina Stargard Szczeciński  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał w/w projekt uchwały .  
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania 14 głosami „za”, 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XVIII/126/08 , która stanowi 
załącznik nr 8 do protokołu .  
Ad.10  
Podjęcie uchwały Nr XVIII/127/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Skalin . 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania  14 głosami „za”, 
„ przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr  XVIII/127/08 , która 
stanowi załącznik nr 9 do protokołu .  
Ad.11 
Podjęcie uchwały Nr XVIII/128/08 w sprawie udzielenia dotacji celowej na remont 
zabytku  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał w/w projekt uchwały .  
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania  14 głosami „za”, 
„przeciw „ 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XVIII/128/08 , która 
stanowi załącznik nr 10 do protokołu . 
Ad.12 
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Podjęcie uchwały Nr XVIII/129/08 w sprawie uchylenia uchwały Nr XIV/90/08 Rady 
Gminy Stargard Szczeciński z dnia 25 stycznia 2008 r. w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu  zagospodarowania  przestrzennego w obrębie Sowno  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych  na sali podczas głosowania 14 głosami „za”, 
„ przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 –podjęła uchwałę Nr XVIII/129/08 , która stanowi 
załącznik nr 11 do protokołu .  
Ad.13 
Podjęcie uchwały Nr XVIII/130/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Sowno  
Wiceprzewodniczący  Rady Gminy odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania 13 głosami „za”, 
„ przeciw”0 i 1 głosie „ wstrzymującym się „ – podjęła uchwałę Nr XVIII/130/08 , która 
stanowi załącznik nr 12 do protokołu .  
Ad.14 
Podjęcie uchwały Nr XVIII/131/08 w sprawie przystąpienia  do sporządzenia  zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Lipnik  
Radny Daniel Wilk  odnosząc się do w/w projektu uchwały powiedział m.in. , Ŝe 
przystąpienie do zmiany miejscowego planu zagospodarowania  obrębu Lipnik  wiązało by 
stworzenie parku przemysłowego , zakres zmiany w projekcie uchwały obejmuje równieŜ  
tereny leśne do 30 ha i propozycja radnego dotyczyła tego , aby z załącznika tego projektu 
uchwały wyłączyć tereny leśne . 
W Studium są  to tereny leśne i  zdaniem radnego jest to  naturalne zabezpieczenie dla  
terenów przemysłowych i  radny stwierdził , aby zastanowić się nad ochroną terenów 
rolniczych . Dalej radny uzasadniając swoją propozycję powiedział ,Ŝe park przemysłowy nie 
moŜe być zabudowany mieszkaniówką . Po podjęciu tej uchwały las ten  zostanie 
wykarczowany . 
Radny Wilk Daniel zgłosił wniosek do w/w projektu uchwały o następującej treści :  
W projekcie uchwały Nr XVIII/131/08  w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Lipnik  dokonać zmiany 
zakresu  opracowanego plan i wyłączyć tereny leśne – zmiana załącznika  oraz w § 3 
wykreślić następujące słowa „ oraz na cele zabudowy mieszkaniowej „ . 
Wójt Gminy – przypomniał ,Ŝe tak zostało uchwalone w Studium- pod mieszkaniówkę  i  o 
tym naleŜy pamiętać ,  Akademia Rolnicza złoŜyła wniosek i będziemy musieli wrócić do 
dyskusji jakie będzie przeznaczenie tego terenu .  
 Następnie wiceprzewodniczący rady poddał pod głosowanie wniosek radnego Daniela Wilk . 
Rada Gminy w obecności 14 radnych na sali podczas głosowania , 14 głosami „za” , „ 
przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 podjęła wniosek radnego Daniela Wilk . 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał w/w projekt uchwały uwzględniający przyjęty 
zmiany  . 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 13 głosami „za”, 
„ przeciw” 0 i  1 głosie” wstrzymującym się  „ – podjęła uchwałę Nr XVIII/131/08 , która 
stanowi załącznik nr 13 do protokołu .  
Ad.15 
Podjęcie uchwały Nr XVIII/132/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia  
miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego w obrębie Lipnik .    
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Radny Daniel Wilk odnosząc się do tego projektu uchwały powiedział  , Ŝe jest wprowadzenie 
funkcji zabudowy mieszkaniowej i jest to  podobna sytuacja jak w poprzednim projekcie 
uchwały . 
Radny Wilk  zaapelował do radnych , aby głosowali przeciwko temu projektowi uchwały w 
obronie terenów leśnych , aby radni zastanowili się nad  głosowaniem . Poinformował ,Ŝe jest 
to teren zamknięty i moŜe być bez zmiany planu , tereny te juŜ są w większości zabudowane, 
nie naleŜy tego terenu przeznaczać pod zabudowę mieszkaniową  , bo mamy do czynienia   z 
terenami leśnymi. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 0 głosów „za”, 8 
głosami „przeciw” i 6 głosami „ wstrzymującymi się „ – nie podjęła w/w uchwały , poniewaŜ 
projektu uchwały nie uzyskał wymagającej większości głosów  . 
Wobec powyŜszego kolejne projekty uchwał  zmieniły numerację , pomniejszając numer 
uchwały o jeden.   
Ad.16 
Podjęcie uchwały Nr XVIII/132/08( poprzedni  numer XVIII /133/08 )  w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 
obrębie Grzędzice  
Radny Daniel Wilk wystąpił z propozycją zmiany zapisu  § 2,  zmiana dotyczyła określenia 
funkcji zabudowy i byłaby  to  zabudowa mieszkaniowa i usługowa . 
Radny odpowiadając na zapytanie ,co z funkcją parku wiejskiego- która jest zapisana w 
projekcie uchwały –  to według wyjaśnień  radnego  na mapach podstawowych w Studium 
teren jest oznaczony M,U , a usługi  zapisane są z inwentaryzacji . Kolejno radny 
zaproponował , aby wstrzymać wszystkie prace do momentu opracowania planu  na 
Grzędzice .  
Radny Lutyński – zapytał się o układy komunikacyjne , wykup ziemi przez gminę , czy są na 
to środki .  
Wójt Gminy – wyjaśnił ,Ŝe w obecnym budŜecie niewielkie środki są juŜ zaplanowane pod 
wykup gruntu  pod  drogi , gdzie plan jest juŜ opracowany   , a odnośnie  Grzędzic to sprawa 
na okres późniejszy .  
Wobec powyŜszego radny Wilk jako wnioskodawca  sformułował swój wniosek  do w/w 
projektu uchwały dotyczący zmiany zapisu § 2 w brzmieniu jak niŜej :  
§ 2 otrzymuje brzmienie : 
 Przedmiotem sporządzenia planu jest wprowadzenie funkcji zabudowy mieszkaniowej 
oraz zabudowy usługowej . 
Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w wniosek .  
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania  10 głosami „za” , 
„przeciw” 0 i 4 głosy „ wstrzymujące się „ – przyjęła wniosek .  
Następnie  wiceprzewodniczący rady odczytał w /w projekt uchwały wraz z przyjętą zmianą . 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania  10 głosami „za”,  
„ przeciw” 0 i 4 głosami „ wstrzymującymi „ się – podjęła uchwałę Nr XVIII/132/08 w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
w obrębie Grzędzice, która stanowi załącznik nr 14 do protokołu .  
Ad.17  
Podjęcie uchwały Nr XVIII/133/08 w sprawie przystąpienia   do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Grzędzice  
Do w/w projektu uchwał został zgłoszony wniosek radnego Daniela Wilk, która  dotyczył  
zmiany zapisu § 2   : 
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Zmienić zapis § 2 w  brzmieniu  jak niŜej :  
Przedmiotem sporządzenia planu jest wprowadzenie funkcji zabudowy mieszkaniowej , 
zabudowy usługowej oraz ustaleń dla terenu eksploatacji złóŜ naturalnych z docelowym  
przeznaczeniem na cele zabudowy mieszkaniowej ( PE,M,U)  . 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania  10 głosami „za” , 
„przeciw” 0 i 4 głosy „ wstrzymujące się „ – przyjęła wniosek .  
Następnie  wiceprzewodniczący rady odczytał w /w projekt uchwały wraz z przyjętą zmianą . 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania  10 głosami „za”,  
„ przeciw” 0 i 4 głosami „ wstrzymującymi „ się – podjęła uchwałę Nr XVIII/133/08 w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
w obrębie Grzędzice, która stanowi załącznik nr 15 do protokołu .  
Ad.18 
Podjęcie uchwały Nr XVIII/134/08 w sprawie przystąpienia   do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Grzędzice  
Do w/w projektu uchwał został zgłoszony wniosek radnego Daniela Wilk, która  dotyczył  
zmiany zapisu § 2   : 
Zmienić zapis § 2 w  brzmieniu  jak niŜej :  
Przedmiotem sporządzenia planu jest wprowadzenie funkcji zabudowy mieszkaniowej , 
oraz zabudowy usługowej   . 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania  13 głosami „za” , 
„przeciw” 0 i 1 głosie  „ wstrzymujące się „ – przyjęła wniosek .  
Następnie  wiceprzewodniczący rady odczytał w /w projekt uchwały wraz z przyjętą zmianą . 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania  13 głosami „za”,  
„ przeciw” 0 i  1  głosie „ wstrzymującymi „ się – podjęła uchwałę Nr XVIII/134/08 w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
w obrębie Grzędzice, która stanowi załącznik nr 16 do protokołu .  
 Ad.19 
Podjęcie uchwały Nr XVIII/135/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Grzędzice  
Do w/w projektu uchwał został zgłoszony wniosek radnego Daniela Wilk, która  dotyczył  
zmiany zapisu § 2   : 
Zmienić zapis § 2 w  brzmieniu  jak niŜej :  
Przedmiotem sporządzenia planu jest wprowadzenie funkcji zabudowy mieszkaniowej  
oraz zabudowy usługowej   . 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania  12 głosami „za” , 
„przeciw” 1 i 1 głosie  „ wstrzymujące się „ – przyjęła wniosek .  
Następnie  wiceprzewodniczący rady odczytał w /w projekt uchwały wraz z przyjętą zmianą . 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania  12 głosami „za”,  
„ przeciw” 1 i  1  głosie „ wstrzymującymi „ się – podjęła uchwałę Nr XVIII/135/08 w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
w obrębie Grzędzice, która stanowi załącznik nr 17 do protokołu .  
Ad.20 
Podjęcie uchwały Nr XVIII/136/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Grzędzice  
Do w/w projektu uchwał został zgłoszony wniosek radnego Daniela Wilk, która  dotyczył  
zmiany zapisu § 2   : 
Zmienić zapis § 2 w  brzmieniu  jak niŜej :  
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Przedmiotem sporządzenia planu jest wprowadzenie funkcji zabudowy mieszkaniowej  
oraz zabudowy usługowej   . 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania  12 głosami „za” , 
„przeciw”0 i 2 głosami  „ wstrzymującymi się „ – przyjęła wniosek .  
Następnie  wiceprzewodniczący rady odczytał w /w projekt uchwały wraz z przyjętą zmianą . 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania  12 głosami „za”,  
„ przeciw” 0 i  2  głosami „ wstrzymującymi „ się – podjęła uchwałę Nr XVIII/136/08 w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
w obrębie Grzędzice, która stanowi załącznik nr 18 do protokołu .  
Ad.21 
Podjęcie uchwały Nr XVIII/137/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Grzędzice  
Do w/w projektu uchwał został zgłoszony wniosek radnego Daniela Wilk, która  dotyczył  
zmiany zapisu § 2   : 
Zmienić zapis § 2 w  brzmieniu  jak niŜej :  
Przedmiotem sporządzenia planu jest wprowadzenie funkcji zabudowy mieszkaniowej  
oraz zabudowy usługowej   . 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania  11 głosami „za” , 
„przeciw”1 i 2 głosami  „ wstrzymującymi się „ – przyjęła wniosek .  
Następnie  wiceprzewodniczący rady odczytał w /w projekt uchwały wraz z przyjętą zmianą . 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania  11 głosami „za”,  
„ przeciw” 1 i  2  głosami „ wstrzymującymi „ się – podjęła uchwałę Nr XVIII/137/08 w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
w obrębie Grzędzice, która stanowi załącznik nr 19 do protokołu .  
Ad.22 
Podjęcie uchwały Nr XVIII/138/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Grzędzice .  
Do w/w projektu uchwał został zgłoszony wniosek radnego Daniela Wilk, która  dotyczył  
zmiany zapisu § 2   : 
Zmienić zapis § 2 w  brzmieniu  jak niŜej :  
Przedmiotem sporządzenia planu jest wprowadzenie funkcji zabudowy mieszkaniowej  
oraz zabudowy usługowej   . 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania  11 głosami „za” , 
„przeciw”2 głosami  i 1 głosie  „ wstrzymującym się „ – przyjęła wniosek .  
Następnie  wiceprzewodniczący rady odczytał w /w projekt uchwały wraz z przyjętą zmianą . 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania  11 głosami „za”,  
„ przeciw” 2 głosami i  1  głosie „ wstrzymującym się” – podjęła uchwałę Nr XVIII/138/08 w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
w obrębie Grzędzice, która stanowi załącznik nr 20 do protokołu .  
Ad.23 
Podjęcie uchwały Nr XVIII/139/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Grzędzice  
Do w/w projektu uchwał został zgłoszony wniosek radnego Daniela Wilk, która  dotyczył  
zmiany zapisu § 2   : 
Zmienić zapis § 2 w  brzmieniu  jak niŜej :  
Przedmiotem sporządzenia planu jest wprowadzenie funkcji zabudowy mieszkaniowej  
oraz zabudowy usługowej   . 
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Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania  11 głosami „za” , 
„przeciw” 2 głosami i 1 głosie  „ wstrzymującym się „ – przyjęła wniosek .  
Następnie  wiceprzewodniczący rady odczytał w /w projekt uchwały wraz z przyjętą zmianą . 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania  11 głosami „za”,  
„ przeciw” 2 głosami  i  1  głosie „ wstrzymującym się” – podjęła uchwałę Nr XVIII/139/08 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w obrębie Grzędzice, która stanowi załącznik nr21 do protokołu .  
Ad.24 
Podjęcie uchwały Nr XVIII/140/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Grzędzice  
Do w/w projektu uchwał został zgłoszony wniosek radnego Daniela Wilk, która  dotyczył  
zmiany zapisu § 2   : 
Zmienić zapis § 2 w  brzmieniu  jak niŜej :  
Przedmiotem sporządzenia planu jest wprowadzenie funkcji zabudowy mieszkaniowej,   
zabudowy usługowej oraz tereny funkcji cmentarnych  . 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania  11 głosami „za” , 
„przeciw” 2 głosami i 1 głosie  „ wstrzymującym się „ – przyjęła wniosek .  
Następnie  wiceprzewodniczący rady odczytał w /w projekt uchwały wraz z przyjętą zmianą . 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania  11 głosami „za”,  
„ przeciw” 2 głosami  i  1  głosie „ wstrzymującym się” – podjęła uchwałę Nr XVIII/140/08 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w obrębie Grzędzice, która stanowi załącznik nr 22 do protokołu .  
Ad.25  
Podjęcie uchwały Nr XVIII/141/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Grzędzice  
Do projektu w/w radny Daniel Wilk zgłosił wniosek dotyczący zmiany zapisu  § 2 , a 
mianowicie : 
Zmienić zapis § 2 w brzmieniu jak niŜej :  
Przedmiotem sporządzenia planu jest wprowadzenie  funkcji zabudowy mieszkaniowej , 
zabudowy usługowej , tereny funkcji rekreacji oraz teren produkcji w gospodarstwach 
rolnych , hodowlanych , ogrodniczych oraz gospodarstwach leśnych i rybackich . 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania  11 głosami „za” , 
„przeciw” 1  i 2 głosami  „ wstrzymującymi się „ – przyjęła wniosek .  
Następnie  wiceprzewodniczący rady odczytał w /w projekt uchwały wraz z przyjętą zmianą . 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania  11 głosami „za”,  
„ przeciw” 1  i  2  głosami  „ wstrzymującymi się” – podjęła uchwałę Nr XVIII/141/08 w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
w obrębie Grzędzice, która stanowi załącznik nr 23 do protokołu . 
Ad.26 
Podjęcie uchwały Nr XVIII/142/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia  
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Grzędzic  
Do projektu uchwały radny Wilk Daniel zgłosił wniosek dotyczący zmiany zapisu § 2, a 
mianowicie :  
Zmienić zapis § 2 w brzmieniu jak niŜej :  
Przedmiotem sporządzenia planu jest wprowadzenie funkcji zabudowy mieszkaniowej , 
zabudowy usługowej oraz funkcji rekreacji . 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania  11 głosami „za” , 
„przeciw” 1  głosem  i 2 głosami  „ wstrzymującymi się „ – przyjęła wniosek .  
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Następnie  wiceprzewodniczący rady odczytał w /w projekt uchwały wraz z przyjętą zmianą . 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania  11 głosami „za”,  
„ przeciw” 1  głosem  i  2  głosami  „ wstrzymującymi się” – podjęła uchwałę Nr 
XVIII/142/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w obrębie Grzędzice, która stanowi załącznik nr 24 do 
protokołu . 
Ad.27 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu  Daniel Wilk pokrótce 
omówił informację dotyczącą funkcjonowania transportu lokalnego i podmiejskiego pod 
kątem potrzeb mieszkańców gminy , a następnie przedstawił opinię komisji : 
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu przyjęła informację dotyczącą 
funkcjonowania transportu lokalnego i podmiejskiego pod kątem potrzeb mieszkańców 
gminy. 
Radny Lutyński – przypomniał ,Ŝe na zebraniu wiejskim w Warchlinie była poruszana sprawa 
dotycząca połączeń komunikacyjnych dla mieszkanców tej miejscowości . 
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe nie ma moŜliwości zorganizowania połączeń 
komunikacyjnych , bo jak twierdzą przewoźnicy jest znikoma ilość pasaŜerów . 
Ad.28  
Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu Daniel Wilk omówił 
informację o stanie dróg na terenie gminy po okresie zimowym oraz plan budowy i 
remontów,  a następnie przedstawił opinię komisji : 
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu przyjęła informację  o stanie dróg na 
terenie gminy po okresie zimowym oraz plan budowy i remontów . 
Radni zwrócili uwagę na to ,Ŝe naleŜałoby przy  drogach powiatowych poprzycinać gałęzie 
drzew , bo wychodzą na drogi , iŜ obkaszanie dróg powiatowych jest bardzo późno i jeŜeli są  
wykaszane to tylko w pasie o szerokości 0,5 m .  
Wójt Gminy – odnosząc się do tego tematu  poinformował ,iŜ są chętni i to są osoby 
prywatne, a wszystkie sprawy zgłaszane są do powiatu .  
Ad.29 
Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty ElŜbieta Kucaj omówiła protokół z 
dnia 10 czerwca 2008 r.  z  przeglądu wybranych miejscowości na terenie gminy pod kątem 
utrzymania czystości i estetyki – dokonany przez komisję  . Przewodnicząca zaznaczyła , iŜ w 
wybranych miejscowościach przy placówkach handlowych znajdowały się pojemniki na 
śmieci , były pojemniki na segregację odpadów . W niektórych miejscowościach nie były 
obkoszone np. przystanki , pobocza dróg . Komisja równieŜ zwróciła uwagę na odcinek drogi 
od Poczernina do Warchlina , który powinien być wyremontowany .  
Ad.30 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bronisław Jurec przedstawił opinię komisji do realizacji 
budŜetu gminy za I-szy kwartał 2008 r. , a mianowicie :  
Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała wykonanie budŜetu gminy Stargard 
Szczeciński za I-szy kwartał 2008 r. 
Radni uwag i pytań nie zgłosili .  
Ad.31  
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bronisław Jurec przedstawił opinię komisji do tematu 
dotyczącego realizacji wykonania budŜetu Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej w 2007 r. , a mianowicie :  
Komisja Rewizyjna przyjęła informację dotyczącą wykonania budŜetu Gminnego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej za 2007 rok . 
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Radni uwag i pytań nie zgłosili .  
Ad.32 
Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz  przedłoŜył Radzie informację nt. działalności w 
okresie międzysesyjnym , a mianowicie :  
 

Zarządzeniem nr 62/08 Wójta Gminy  z dnia 30.04.2008 r. dokonano zmian w budŜecie 
gminy na 2008 r. oraz zmian w uakładzie wykonawczym poprzez: 
1. W dziale 750 -Administracja Publiczna- zmniejszono wydatki o kwotę 22.000 zł i  

    zwiększono o kwotę 32.546 zł. 

2. W dziale 754 –Bezpieczeństwo Publiczne i Ochrona PrzeciwpoŜarowa- zmniejszono  

     wydatki o kwotę 6.800 zł i zwiększono o kwotę 8.550  zł. 

3. W dziale 851 –Ochrona Zdrowia- zmniejszono i zwiększono  wydatki o kwotę 12.700 zł  

4. W dziale 852 –Pomoc Społeczna- zmniejszono i zwiększono  wydatki o kwotę 142.205 zł  

5. W dziale 900 –Gospodarka Komunalna i ochrona środowiska- zmniejszono i zwiększono   

    wydatki o kwotę 10.000 zł  

6. W dziale 921 –Kultura i Ochrona Dziedzictwa Narodowego- zmniejszono wydatki o kwotę  

     84.922 zł i zwiększono o kwotę 91.872 zł  

7. W dziale 926 –Kultura Fizyczna i Sport- zmniejszono wydatki o kwotę 2.000 zł i zwiększono  

    wydatki o kwotę 4.000 zł  

Zmiany wydatków budŜetowych związane z realizacją zadań własnych gminy powodują 
zmianę planu finansowego Urzędu Gminy i zmianę w planie finansowym Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej. 

 

Zarządzeniem nr 65/08 Wójta Gminy  z dnia 25.06.2008 r. dokonano zmian budŜetu 
gminy na 2008 r. oraz ustalony został układ wykonawczy do zmian budŜetu gminy 
poprzez: 
1. Zwiększono dochody i wydatki budŜetu gminy o kwotę 924.230,88 zł z tego na:  

     a) zadania związane z realizacja zadań własnych – 238.990,00 zł 

     b) zadania związane z realizacją zadań zleconych – 690.240,88 zł 

          w tym:  

          * zadania własne, z tego 

           - w dziale 852- Pomoc Społeczna- 79.200 zł 

           - w dziale 854- Edukacja opieka wychowawcza- 154.790,00 zł 

          * zadania zlecone, z tego: 

           - w dziale 010- Rolnictwo i Łowiectwo – 632.906,88 zł 

           - w dziale 750- Administracja Publiczna – 5.000,00 zł 

           - w dziale 852- Pomoc Społeczna – 52.334,00 zł 

Zmiany wydatków budŜetowych powodują zmiany planów finansowych: Urzędu Gminy, 
GOPS i OAS. 

 

Ponadto w Referacie Gospodarki Komunalnej i Inwestycji: 
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I.  Wykonano: 
 
1. Wykonano roboty remontowe w pomieszczeniach na I piętrze świetlicy w śarowie     

    (naprawa stolarki okiennej, wymiana drzwi, montaŜ okienka podawczego, malowanie ścian  

     z  naprawą ich powierzchni, naprawa posadzki) .  

2. Wykonano roboty awaryjne w obiektach gminnych:  

− budynek mieszkalny nr 15 w Rogowie – wymieniono części pokrycia papowego 
dachu i zabezpieczono ścianę szczytową budynku, 

− świetlica w Małkocinie – naprawiono instalację odgromową, 
− świetlica w Tychowie – naprawiono drzwi wejściowe, 
− świetlice TPD Ulikowo, StrzyŜno, Krąpiel – usunięto nieszczelności urządzeń 

sanitarnych, wymieniono uszkodzony zamek w drzwiach wejściowych.  
3. Przygotowano stadion w Koszewie do imprezy „Biesiada Wiejska Koszewo 2008”:  

− wymieniono podgrzewacz wody i naprawiono uszkodzoną część instalacji 
wodociągowej wraz z wymianą baterii natryskowych w szatni, 

− naprawiono siedziska drewniane na trybunach, 
− wykonano roboty elektryczne (obsługa stoisk wystawców, oświetlenie i nagłośnienie 

sceny) . 
4. Zaktualizowano dokumentacę projektowo – kosztorysową na wykonanie przebudowy  

    świetlicy wiejskiej w Grzędzicach.  

5. Transport ŜuŜla paleniskowego do bieŜącej konserwacji dróg wewnętrznych w  

    Trzebiatowie i Kiczarowie. 

6. Wyremontowano drogę gminną – ŜuŜlową w Grabowie (działka nr 224) . 

7. Wyremontowano drogę wewnętrzną – ŜuŜlową w Grabowie (działki nrnr 222 i 70/9) . 

8. Wykonano remont utwardzenia wnętrz i peroników przy wiatach przystankowych w  

     Grzędzicach. 

9. Wycięto i dokonano pielęgnacji drzew rosnących przy drogach gminnych w  

    miejscowościach Witkowo Drugie i Strachocin. 

10. Zakupiono materiały budowlane do malowania wiaty w Skalinie oraz remont zjazdu z  

     drogi do kościoła w Kiczarowie. 

Ponadto: 

1. Wydano zgodę oraz decyzję na zajęcie pasów drogowych dróg wewnętrznych i dróg   

    gminnych – 3 szt., a takŜe na umieszczono urządzenia infrastruktury technicznej w pasach  

    drogowych dróg wewnętrznych i dróg gminnych – 3 szt.  

2. WyraŜono zgodę na lokalizację w pasach drogowych dróg wewnętrznych i gminnych:  

− przyłączy wodociągowych, kanalizacyjnych, energetycznych, gazowych – 4 szt., 
− odcinków sieci wodociągowych, kanalizacyjnych, energetycznych, gazowych – 

10 szt., 
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− zjazdów na tereny działek budowlanych – 8 szt.  

3. Planowanie przestrzenne: 

− wydano 10 wypisów i wyrysów z miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego, 

− wydano 62 zaświadczeń o przeznaczeniu terenów w miejscowym planie 
zagospodarowania przestrzennego oraz w studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński, 

− wydano 11 opinii o braku sprzeczności zamierzenia inwestycyjnego z ustaleniami 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego,  

− wydano 61 decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu,  
− wydano 10 decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego, w tym 

dotyczących:  
∗ budowy kablowych linii energetycznych do działek budowlanych (inwestor ENEA 

operator),  
∗ budowy odcinków sieci wodociągowych do działek budowlanych (inwestorzy 

indywidualni),  
∗ budowy zespołu boisk sportowych ORLIK 2012 wraz z budynkiem zaplecza 

i infrastrukturą techniczną w Witkowie (inwestycja gminna), 
− wydano 6 postanowień w sprawie zaopiniowania zgodności wstępnego projektu 

podziału nieruchomości z ustaleniami miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego. 

II.  Postępowania przetargowe 
1. Udzielono, w trybie bezprzetargowym, zamówień publicznych na wykonanie  
    dokumentacji związanych z budową zespołu boisk sportowych ORLIK 2012 wraz z  
    budową infrastruktury technicznej w Witkowie, w tym: 

− mapa do celów projektowych – zamówienia udzielono wykonawcy GEODEZJA 
INFORMATYKA WYCENA – Chojnacki & Przesmycki z siedzibą w Stargardzie 
Szczecińskim ul. Jagiellońska 32, wynagrodzenie: 4 880 zł,  

− opinia o geotechnicznych warunkach posadowienia budowli – zamówienia udzielono 
wykonawcy Usługi Geologiczne Ryszard Niedziółka z siedzibą w Szczecinie 
ul. Glazurowa 11b/6, wynagrodzenie: 1 830 zł,  

− dokumentacja projektowo– kosztorysowa – zamówienia udzielono wykonawcy 
Pracownia Projektowa „JUST PROJEKT” z siedzibą w Szczecinie ul. Zakręt 11, 
wynagrodzenie: 29 280 zł. 

2. Prowadzenie postępowania o udzielenie, w trybie przetargu nieograniczonego, zamówienia 
    publicznego na budowę budynku usługowego w Klępinie wraz z zagospodarowaniem 
    przyległego terenu, 
    w postępowaniu oferty złoŜyło 7 wykonawców, z których dwie oferty odrzucono; spośród  
    ofert waŜnych wykonawcy zaoferowali ceny: najwyŜsza- 1.974.816,79 zł, cena najniŜsza-  
    1.580.370,92 zł; dokonano wyboru oferty wykonawcy, który zaoferował najniŜszą cenę tj. 
    Przedsiębiorstwa Budowlano- Remontowego w Barlinku ul. Świętego Bonifacego 40;  
    umowa na wykonywanie zamówienia zostanie podpisana z wybranym wykonawcą po  
    upływie określonego ustawowo terminu 7 dni. 
3. Prowadzenie postępowania o udzielenie, w trybie przetargu nieograniczonego, zamówienia   

    publicznego na wykonanie robót budowlanych na terenie Gminy Stargard Szczeciński, 

    w postępowaniu dokonano wyboru oferty złoŜonej przez Zakład Ogólnobudowlany  



-14- 
 

    Instalatorstwo i Pomiary Elektryczne – Zygmunt Majewski w Stargardzie Szczecińskim  

    ul. Kołłątaja 20; w postępowaniu złoŜono dwie oferty, z których jedna podlegała  

    odrzuceniu; oferta wykonawcy wybranego była jedyną ofertą nie podlegającą odrzuceniu;  

    umowa na wykonywanie zamówienia zostanie podpisana z wybranym wykonawcą po  

    upływie określonego ustawowo terminu 7 dni; wynagrodzenie wykonawcy za wykonane  

    roboty ustalane będzie kosztorysami powykonawczymi według obmiaru wykonanych robót  

    i podstaw wyceny kosztorysowej robót. 

4. Prowadzenie postępowania o udzielenie, w trybie przetargu nieograniczonego, zamówienia  

     publicznego na obsługę eksploatacyjną i remontową dróg na terenie gminy Stargard  

     Szczeciński, w postępowaniu ofertę złoŜył jeden wykonawca, tj. Przedsiębiorstwo  

     Transportu i Maszyn Drogowych „TRANS-MASZ” w Stargardzie Szczecińskim  

     ul. Na grobli 4; umowa na wykonywanie zamówienia zostanie podpisana z wykonawcą po  

     zbadaniu, Ŝe spełnia on warunki udziału w postępowaniu i jego oferta jest waŜna.   

 
W Referacie Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa wykonano: 
1. W dniu 21.05.2008 r. zawarto umowę notarialną Rep. A nr 3564/2008 stanowiącą umowę  

    sprzedaŜy prawa własności niezabudowanej działki nr 195 o obszarze 0,14 ha, połoŜonej w  

    obrębie Witkowo. Cena sprzedaŜy ustalona została na kwotę 2 196,00 zł. Kwota obejmuje  

    podatek VAT. SprzedaŜ w trybie bezprzetargowym dla poprawy warunków  

    zagospodarowania nieruchomości przyległej. Nabywca Władysława i Włodzimierz Piątek. 

2. Wydano 6 decyzji umarzających postępowanie w sprawie ustalenia opłaty z tytułu wzrostu  

     wartości nieruchomości w związku ze zmianą planu zagospodarowania przestrzennego  

     gminy Stargard Szczeciński z uwagi na fakt, Ŝe prowadzone postępowanie stało się  

     bezprzedmiotowe (brak wzrostu wartości nieruchomości), dla: 

� Pana Dariusza Borys, działka oznaczona nr 131/6, obręb Święte, 

� Pani Ewy Święcickiej, działka oznaczona nr 9/1, w udziale wynoszącym ½ części, 
obręb Święte, 

� Państwa Stanisława i Stanisławy Dziedzic, działki oznaczone nr 2/1 i 2/2, obręb 
Święte, 

� Państwa Marianny i Mariana Świadek, działka oznaczona nr 86/5, obręb Święte, 

� Pani Anny Pawlak, działka oznaczona nr 187/1, obręb Święte, 

� Pani Małgorzacie Marii Igielskiej- śuchowskiej, działka oznaczona nr 10/1, w udziale 
wynoszącym 26/100 części, obręb Święte. 

3. Trwa procedura naliczenia opłaty z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w związku ze  

    zmianą planu zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński, w obrębie  

    Święte – dla 28 działek. 
4. W związku ze spłatą rat za nabycie nieruchomości wydano zezwolenie na wykreślenie z  
     księgi wieczystej: 
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� hipoteki dla lokalu mieszkalnego nr 2 w budynku nr 49 w miejscowości Sowno, 

� hipoteki dla nieruchomości zabudowanej oznaczonej numerem działki nr 142/4 w 
miejscowości Sowno, 

� hipoteki kaucyjnej dla nieruchomości nie zabudowanej oznaczonej numerem działki 
97, połoŜonej w obrębie Krąpiel. 

5. Zgodnie z Zarządzeniem Wójta nr 30/08 z dnia 11 lutego 2008 r. w sprawie  

    gospodarowania środkami publicznymi o wartości szacunkowej nieprzekraczającej 

    równowartości kwoty 14 000 euro w Urzędzie Gminy Stargard Szczeciński,  

    przeprowadzono postępowanie w sprawie udzielenia zamówienia na wykonanie prac: 

� Oszacowania wartości nieruchomości, zapytanie z dnia 30.04.2008 r., zakres 
zapytania – 7 nieruchomości.  

W dniu 12.05.2008 r. dokonano wyboru wykonawcy zleconych prac. Najkorzystniejsza 
oferta została złoŜona przez Aleksandrowicz Wycena Nieruchomości Przemysław 
Aleksandrowicz z/s. Stargard Szczeciński, ul. Krasińskiego 15/2, – cena 2 135,00 zł. 
Umowa została zawarta w dniu 19.05.2008 r. 

� Oszacowania wartości nieruchomości, zapytanie z dnia 30.04.2008 r., zakres 
zapytania – 13 nieruchomości.  

W dniu 12.05.2008 r. dokonano wyboru wykonawcy zleconych prac. Najkorzystniejsza 
oferta została złoŜona przez Kancelarię Rzeczoznawcy Majątkowego Zbigniew 
Witkiewicz z/s. Stargard Szczeciński, ul. Staszica 9/1 a-b, – cena 5 551,00 zł. Umowa 
została zawarta w dniu 20.05.2008 r. 

6. Wystawiono 16 zaświadczeń o prowadzeniu i wielkości gospodarstw rolnych, oraz o  

    posiadaniu nieruchomości połoŜonych na terenie gminy w obrębach: Golina, Grabowo,  

    Krąpiel, Lubowo, Małkocin, Rogowo, Skalin, Strachocin, Święte, Trzebiatów, Tychowo,  

    Witkowo i śarowo. 

7. Zawarto umowy dzierŜawy na działki stanowiące własność Gminy:  

� na działkę oznaczoną numerem 32/7 o powierzchni 0,0378 ha, połoŜoną w obrębie 
Lipnik na okres od 22.04.2008 r. do 27.10.2009 r., czynsz roczny w wysokości 35,00 
zł, dzierŜawca Paweł Nowak, 

� na część działki oznaczonej numerem 75 o powierzchni 0,0570 ha, połoŜonej w 
obrębie Grzędzice na okres 3 lat, czynsz roczny w wysokości 160,00 zł, – dzierŜawca 
Władysław Kijowski, 

� na część działki oznaczonej numerem 12/10 o powierzchni 0,0920 ha, połoŜonej w 
obrębie Małkocin na okres 3 lat, czynsz roczny w wysokości 170,00 zł, – dzierŜawca 
Małgorzata Dunal. 

8. W miesiącu kwietniu 2008 r., wydano ogólnie 102 decyzje w tym 1 odmowną o zwrot  

    podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji  

    rolnej. Gmina z tego tytułu otrzymała w maju dotacje w wysokości 632 906,88 zł. 

9. Wydano 7szt. zezwoleń na usunięcie drzew: 

10. W miesiącu maju wysyłane były wezwania do właścicieli nieruchomości w sprawie  

      dostarczenia dowodów (aktualnych umów i rachunków) potwierdzających wywóz  

      nieczystości komunalnych w celu wyegzekwowania wykonania obowiązków ciąŜących na  

      właścicielu nieruchomości w przedmiotowym zakresie- do 238 osób. 
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Wójt brał udział w spotkaniach, uroczystościach, takich jak: 
28.04.2008- Spotkanie z Panią Minister Hall w Szczecinie 
28.04.2008- SP Grzędzice konkurs ekologiczny 
01.05.2008- Festyn Warchlino 
12.05.2008- Rozpoczęcie Tygodnia Walki z Rakiem  
13.05.2008- Spotkanie z sołtysami 
16.05.2008- SP Koszewo- konkurs recytatorski 
16.05.2008- Obchody święta straŜaków w śarowie 
27.05.2008- Spotkanie Stowarzyszenia Sołtysów 
29.05.2008- Dzień Matki- świetlica w Małkocinie 
30.05.2008- Konkurs na stanowisko dyrektora SP Sowno 
30.05.2008- Jubileusz 45-lecia Szkoły Specjalnej 
31.05.2008- Biesiada Koszewo 
01.06.2008- Dzień Dziecka – Grzędzice 
02.06.2008- Dzień Dziecka – Sowno 
02.06.2008- Konkurs Pieśni Patriotycznej- Grzędzice 
04.06.2008- Konkurs matematyczny- Sowno 
07.06.2008- Dzień Dziecka- Witkowo i Lipnik 
07.06.2008- Festyn rodzinny Pęzino i jubileusz 20-lecia Prząśniczki 
08.06.2008- Festyn Grabowo- Dzień Dziecka  
12.06.2008- Zebranie Wiejskie- Golino 

 

Ad.33 
Wiceprzewodniczący Rady poinformował ,Ŝe brał udział w posiedzeniach dwóch komisji 
rady gminy  . 
Ad.34 
Brak interpelacji . 
Ad.35 
Radna Renata Kornet poruszyła  następujące sprawy : 
- lokalizacja placu zabaw w Poczerninie , 
- na zakręcie drogi do Strumian  naleŜy podciąć gałęzie drzew, poniewaŜ ograniczają 
widoczność. W trakcie wyjaśniono ,Ŝe naleŜy wysłać pismo w tej sprawie do Nadleśnictwa , 
- zapytanie następne dotyczyło dalszego losu budynku po byłym Ośrodku Zdrowia w Sownie. 
   Według wyjaśnień wiceprzewodniczącego rady mieszkańcy , a zwłaszcza Ci starsi chcą aby  
   był tam  z powrotem Ośrodek Zdrowia, 
- kolejne zapytanie dotyczyło nawiezienia ziemi na boisko w Sownie  
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe jeŜeli ruszy budowa autostrady i będą nadwyŜki ziemi to 
wówczas  ziemia będzie dostarczona.  
Następnie radna stwierdziła ,Ŝe skoro nie ruszył remont szkoły w Małkocinie to moŜna by 
zrobić drogę dojazdową do szkoły w Sownie i dociągnąć drogę do szkolnego  boiska 
sportowego . 
Ad.36 
Wójt Gminy – w sprawach róŜnych poruszył kiedyś omawiany temat , a dotyczący strefy 
oddziaływania wiatraków posadowionych na terenie gminy Suchań , gdzie nie było zgody 
naszej gminy . 
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W międzyczasie przedstawiciele tej firmy kilkakrotnie odwiedzili nasz urząd i zaproponowali 
dla gminy takie rozwiązanie , Ŝe złoŜą wniosek o zmianę w Studium oraz   plan i postawią 
kilka wiatraków na terenie naszej gminy .  
Kolejno wójt odpowiedział na pytanie radnego Lutyńskiego zgłoszone na posiedzeniu 
komisji,  a dotyczące pisma złoŜonego przez Małkocin o dofinansowanie zakupu  Ŝyrandola 
w Kościele . Zgodnie z uchwałą wniosek złoŜony był niekompletny , naleŜy go uzupełnić ,  a 
Konserwator Zabytków ma odpowiedzieć na pytanie  czy Ŝyrandol jest wpisany do rejestru  
zabytków  ruchomych . 
Według wyliczeń zgodnych z uchwałą kwota dotacji wynosić będzie 1535 zł .  
Ad.37 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy podając termin zwołania kolejnej sesji poinformował ,iŜ z 
uwagi na przerwę wakacyjną, moŜe to być 22 lub 29 sierpień 2008 r,. kolejno podał terminy 
równieŜ wstępne zwołania posiedzeń komisji , i podał tematy, jak niŜej: 
- XIX sesja Rady Gminy dnia 22 sierpnia ( lub 29 sierpnia ) 2008 r. godz. 1000 
- komisja gospodarki mienia komunalnego i budŜetu  dnia 18 sierpnia 2008 r. godz. 800 z 
tematem :  
1.Informacja Wójta Gminy o zagospodarowaniu  przyjmowanego mienia od Agencji 
Nieruchomości Rolnych –opinia komisji na sesję ,  
- komisja socjalno-porządkowa i oświaty dnia  19 sierpnia 2008 r. z tematem :  
1.Ocena działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół za I-sze pólrocze 2008 roku oraz 
ocena przygotowania szkól do roku szkolnego 2008/2009 – stanowisko komisji na sesję , 
- komisja rewizyjna dnia 20 sierpnia 2008 r. godz. 8 00 z  tematem : 
1.Ocena finansowa Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych –opinia 
komisji na sesję . 
Ad.38  
Wobec wyczerpania porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Gminy Ksawery Nyks 
podziękował wszystkim za udział i o godz. 1345  zamknął obrady XVIII sesji Rady Gminy 
Stargard Szczeciński .  
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